
Menighetsråd 04.12.24

Tanum og Kjose menighetsråd 2024, agenda og referat

Møtested: Tanum prestegård

Tidsramme: kl 1730 til kl 1900 og juleavslutning etterpå.

Saksliste nr: 8/24

Årsplan 2024

Innkalte:

Jørn Holme, Marte Johnsen, Anne Marie Larsen, Tove Moland, Louise Hetty Einarson, Berit Moe, Odd

Bjørneby, Tore Hummelvoll og Marit Kobro

Forfall:

Louise Hetty Einarson

Saksnr. TEMA OM SAKEN BESLUTNING/VEDTAK

Sak

64/24

Godkjenninger Godkjenning av:
● utsendt innkalling og saksliste datert

04.12.24.
● referat datert 21.10.24.

Innkalling, saksliste og referat
godkjennes.

Sak

65/24

Avslutning Hvordan markerer vi at soknepresten slutter i
januar?
(Tore kommer litt senere på møtet, vi starter
med denne saken før han kommer.)

Avtalt og fordelt. For å unngå
at Tore ser det, blir dette ikke
referatført.

Sak

66/24

Nedskjæringer/
kutt i budsjettet

Til orientering:
Varslet nedskjæringer i bevilgninger fra
kommunen til Fellesrådet. Det må tas grep.
Prosten har blant annet bedt prestene om å
se på gudstjenesteforordningen. Det kan
komme til å bli færre samtidige gudstjenester,
altså at man endrer tidspunkt. Det blir
innsparinger av alle slag.

Jørn informerte om den
økonomiske situasjonen til
Fellesrådet og ansettelse av
ny kirkeverge.

Sak

67/24

Referat
arbeidsutvalg

Kjose-utvalget:
- konserten 24. november ble en

suksess. Nesten hundre
publikummere. De kunne gi et
valgfritt beløp, og vi er svært fornøyd
med resultatet. Vi ønsker å gjenta det
neste år, med en annen artist.

- Lysmessa 1. desember ble fin, med
gode bidrar fra konfirmanter fra både

Se status under om saken.

https://docs.google.com/document/d/1kvFBtqDY1Iukh7ul6-VPyyO4QjvufYh8iVf81DUxQZ8/edit


Tanum og Kjose, og musikk av Larvik
blandakorps.

Diakoni:
- 35 påmeldte til julelunsjen 7.12. Det

er mange hjelpere som skal bidra.
- Har søkt og fått

tilskudd/stimuleringsmidler fra
Kirkerådet til arbeid med integrering
av de med psykisk utviklingshemming.
De har mye å bringe inn i
gudstjenestene.

Kirkelig undervisning og læring:
- Har ikke hatt noe møte siden sist.
- Familiemandagene går sin gang.

Gudstjeneste og kultur:
- Har ikke hatt noe møte siden sist.
- Kantor Jan Ivar Eikeland utfordres til å

ta ledelsen i utvalget i påvente av ny
prest.

Sak

68/24

Såmannen Odd og Marte informerer.

Fra arbeidsgruppemøtet 31.10.24:
- vi ønsker å gå fra fire til tre nummer,

og droppe sommernummeret.
- vi ønsker å gå over til A5-format og

redusere antall sider.
- vi trenger en redaktør før vi gjør noe

videre.

I etterkant av møtet har det kommet fram et
par ting til:

- vi har spurt to personer om
redaktørjobben. Begge har sagt nei.
Har dere forslag til noen vi kan
spørre?

- kan vi ha en redaksjonskomité mens
vi venter på å finne en redaktør?
Øystein og Kristin fra Berg er med.
Marte kan stille, men trenger en fra
Tanum også. Forslag?

- Richard Løwe, som trykker Såmannen,
har tilbudt seg å ta ansvar for å lage
Såmannen i påvente av en ny
redaktør. Dette gjør han gratis.

Veien videre:
- Gå inn for å lage et påskenummer? Vi

Vi prøver å få til en
midlertidig redaksjonskomité
for å kunne lage
påskenummeret, og i et
lengre perspektiv trenger vi
en redaktør.

Vi bør legge ut noe om dette
på Facebook.

Tore spør Benedikte Gusland
om hun kan tenke seg å bidra,
enten som redaktør eller i
redaksjonskomiteen.

Det ble foreslått å eventuelt
bruke noe av Såmannens
egenkapital for å kunne tilby
et honorar for
redaktørjobben.



trenger en redaktør, men kan kanskje
klare å lage et påskenummer med
løsningene som er skissert over.

Sak

69/24

Regnskap Tove informerer.
- Rapport per 31.10. er sendt oss på

e-post.
- Kirkevergekontoret skal bistå med å

lage neste års budsjett for Tanum.
- Vi fortsetter med eksisterende revisor

for dette årets regnskap.
- Kirkevergekontoret hjelper til med

oppklaringer rundt kontoer.

Menighetsrådet tar
Vipps-gebyret (1,5%) ved
offer-transaksjonene, slik at
det som er gitt blir overført
videre til offer-mottakerne.
Slik har det ikke vært i Tanum
tidligere.

Sak

70/24

Kirkemusikk Odd informerer.
Vi har fått et skriv med oppfordring fra Norges
musikkhøyskole og Oslo Domkirke til å styrke
kirkemusikk.

Vi deler innlegg om dette på
Facebook.

Sak

71/24

Multimedia-
forestilling

Odd informerer.
Vi har fått tilbud om å bestille en
multimediaforestilling om Markus-evangeliet.

Vi har ikke egnede
kirker/utstyr til en slik
forestilling. Berg arbeidskirke
kan passe. De har også fått
informasjonen tilsendt.

Eventuelt

Huskeliste for kommende
møter

Takk for i dag! Neste møte er 20. januar.


